

Unit 1504B-1505, Level 15, International Commerce Centre, 1, Austin Road West, Kowloon, Hong Kong.

## Retail Internet Banking – Service Application Form

網上銀行-服務申請表格

(To be filled in Capital Letters, all fields are mandatory unless specified otherwise) (請使用英文正楷填寫。如非特別註明,所有資料都必須填寫。)

A. Applicant's Information 甲. 申請人資料
Title (稱謂):
□ Mrs. (太太)
Miss (小姐)
Others - please specify(其他 - 請註明):
English Full Name of Applicant (申請人英文全名):
Customer ID (客戶編號):
Identification Document (身份証明文件):
Passport (護照)
HK ID(香港身份証)
Others – please specify(其他 – 請註明):
Identification Document Number (身份証明文件號碼):
Registered Communication Address (註冊地址):
Mobile Number (手提電話號碼):
Email Address – Optional (雷郵地址 – 非必須填寫):



## B. Declaration by the Applicant

Terms with capitalized initials in this Application Form shall have the same meanings as used in the Internet Banking Terms and Conditions unless the context otherwise requires. The Applicant confirms that:

- 1. The information provided by the Applicant in this Application Form is true, correct, complete and up-to-date and the Bank is authorized to communicate and exchange such information with whatever sources it may consider appropriate for verifying it;
- 2. The Applicant understands and agrees that the Bank reserves the right to reject his/her application without giving reasons
- 3. The Applicant has read, understood, and agrees to be bound by the provisions of this Application Form, the Internet Banking Terms and Conditions (the currently in force version is available at http://www.icicibank.hk), the General Terms and Conditions Governing Accounts and Secured Facilities, the Money Transfer Terms and Conditions and the applicable terms and conditions from time to lime in force governing the use of the Services; The Applicant understands that the terms aforesaid may be modified by the Bank from time to time;
- 4. The Applicant shall be solely responsible for the liabilities of the Applicant, the User and/or other persons using the Service arising from or in connection with the use of the internet banking service (the "Service").
- 5. The Service is made available to the Applicant as an additional communication channel with the Bank. Accordingly, the terms and conditions and mandates applicable to each Account of the Applicant and other agreements and arrangements between the Bank and the Applicant in relation to the conduct of the Applicant's Accounts and/or any other transactions between the Bank and the Applicant will continue to apply;
- 6. The Applicant has read, understood and shall be bound by VII.16 (Use and Disclosure of data) of the General Terms and Conditions Governing Accounts and Secured Facilities (as amended from time to time) relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance ("Ordinance");
- 7. The Applicant acknowledges that the Bank's headquarters (i.e. ICICI Bank Limited ["ICICI Bank"]) is incorporated under the laws of India and is licensed to carry on banking activities in India. ICICI Bank has decided to integrate and centrally manage and process the back office operations of ICICI Bank's overseas branches, including the Bank in India. Such back office operations form an essential part of the banking services which the Bank provides to the Applicant. The processing from India is expected to achieve substantial advantages in terms of cost, time and resources. The Bank's other current business operations will remain unchanged. By facilitating the outsourcing system, the Bank would deploy resources better to serving the Applicant and focusing more on its core banking business.

As part of the outsourcing process the personal data of the Applicant (under and in accordance with the terms of the Ordinance), being held by the Bank, for the purpose of providing the Service, will be transferred to India. The outsourcing is subject to an Outsourcing Service Level Agreement between the Bank and the relevant units of the ICICI Bank (the "Agreement" which includes all amendment and variations thereto from time to time). The Agreement clearly provides that your personal data will be used in compliance with the Ordinance and the common law obligations on confidentiality. It is possible that the Bank and/or ICICI Bank has to provide the customer information to related authorities as required by government, regulatory or other legal authorities pursuant to the laws of India. While performing the outsourcing service, the access to customer and confidential information shall only be given to those who have taken proper steps to obtain authorization and hold the information for legitimate purposes, and operational procedures shall be set up to protect customer data confidentiality; and

- 8. The Applicant has read and fully understood and acknowledges the information/promotional leaflet on the Deposit Protection Guarantee (the currently in force version is available at http://www.icicibank.hk)
- 9. The term "Applicant" as aforesaid shall refer to all the users in the case of joint accounts\*.
- 10. In case of any discrepancy between the English and Chinese version of this application form, the English version shall prevail.
- \* Please note: In case of joint accounts where the mode of operation is not "Either or Survivor", the Service shall not be provided unless the said accounts mode of operation is converted into 'Either or Survivor". In the event that you wish that your joint account is to be converted into 'Either or Survivor", kindly contact our Customer Service Officers for carrying out necessary formalities.

Signature	Date:	

Please send the completed form to: ICICI Bank Limited, Hong Kong Branch, Suite 15048-1505, International Commerce Center, 1 Austin Road West, Kowloon, Hong Kong.

## 乙.申請人聲明

如非註明,本聲明中提及的所有條款將與「網上銀行條款及細則」內所載含義相同。

申請人確認:

- 1. 申請人於本申請表格內提供的資料均為真實無誤、完整及最新的資料,並同時授權本銀行可與任何本銀行認為合適的機構傳送或交換該等資料,以作審核用途;
- 2. 申請人明白並同意本銀行保留拒絕他/她的申請而毋須提供原因之權利;
- 3. 申請人已閱讀、明白並同意受本申請表格的條款、「網上銀行條款及細則」(最新有效版本可於 http://www.icicibank.hk 瀏覽)、「規管賬戶及抵押貸款融通之一般條款及條件」,「匯款條款及細則」及不時修訂的有關使用本服務之適用條款細則所約束。申請人亦明白上述條款本銀行可不時更改;
- 4. 申請人須獨力承擔申請人、使用者及/或其他有關使用本網上銀行服務(「本服務」)的所有責任;
- 5. 本服務是為申請人提供與本銀行的額外通訊渠道而設,故此適用於申請人每個賬戶的條款細則、命令與及其他本銀行與申請人之間有關申請人賬戶的協議及安排,及/或任何本銀行與申請人之間的其他交易,將繼續有效;
- 6. 申請人已閱讀、明白並須受與「個人資料(私隱)條例」(「私隱條例」)有關的「規管賬戶及抵押貸款融通之一般條款及條件」第七節第16條(披露資料及使用)所約束;
- 7. 申請人知悉本銀行總部(即 ICICI Bank Limited [「本銀行」])是一間根據印度法律註冊成立的公司,並領有牌照在印度進行銀行業務。本銀行已決定合併及於印度中央管理及處理海外分行(包括香港分行)後勤部門之運作。該等後勤部門之運作是為我們向申請人提供銀行服務不可劃缺之一部份。於印度處理流程預期將可在成本上獲得重大優勢。本銀行的其他運作將不會改變。通過促進委外系統,本銀行可將資源利用得更佳而為申請人服務及專注於我們的核心銀行業務。

作為委外程序的一部份,本銀行持有之申請人個人資料(根據私隱條例定義)將為向申請人提供本服務之用途被傳送往印度。該委外安排是在本銀行與其他有關部門訂立之委外服務水準協議(「該協議」包括對其不時作出之修訂及變更)之規限下進行。

該協議明確規定申請人個人資料將在符合私隱條例及普通法保密責任的情況下使用。本銀行可能須按照政府監管機構或其他法律機關根據印度法律要求,將申請人資料提供予有關當局或當事方。當執行委外服務時,僅有已通過適當步驟獲得授權及為正當用途持有資料之人士方可查閱申請人及機密資料,且將設立操作程序以保障客戶資料之保密性;及

- 8. 申請人已閱讀並完全明白及知悉有關存款保障計劃的資料/小冊子(最新有效版本可於 http://www.icicibank.hk 瀏覽)。
- 9. 如賬戶為聯名賬戶\*,上述的「申請人」意指為聯名賬戶的所有使用者。
- 10. 如英文和中文文本有所歧異, 將以英文版本為準。

* 附註:	: 若聯名賬戶之操作模式並非  其中一	一万或倖存者」,將个獲提供此網	上銀行服務,除非前述賬戶.	之操作模式轉換成 其	、中一万或倖存者」。 右 閣	卜希望將名卜旳聯名賬戶	□轉換成□其中一)	万或
倖存者	」,請聯絡客戶服務主任辦理所需手續	賣。						

簽署:	 日期:	

請將已填妥的表格寄回:香港九龍柯士甸道西1號環球貿易廣場 15樓 1504B - 1505室

## C. For ICICI Bank Limited, Hong Kong Branch use only

丙. ICICI 銀行香港分行專用

o be filled in by the Relationship Manager			
RM Name:			
Employee Number:	Signature:		